
 

 

 

ПОЛТАВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

восьмого скликання 

 

ПРОТОКОЛ 

засідання постійної комісії з питань  

паливно-енергетичного комплексу та використання надр  

 

14 квітня 2023 року м. Полтава № 7 

 

 

Головуючий: Савченко Сергій Петрович – голова постійної комісії обласної 

ради з питань паливно-енергетичного комплексу та використання надр. 

 

Присутні члени постійної комісії: Олексенко Олександр Сергійович – 

заступник голови постійної комісії (у режимі відеоконференції), Стасовський 

Василь Іванович – секретар постійної комісії (у режимі відеоконференції), 

Смотрицька Людмила Олександрівна – член постійної комісії.  

 

Відсутні члени постійної комісії: Бабак Віталій Анатолійович, Стройний Руслан 

Вікторович – члени постійної комісії. 

 

Склад постійної комісії – 6 осіб. Присутні – 4 особи. Засідання є правомочним. 

 

Запрошені та присутні: 

 

 

Кулибаба 

Олег Юрійович 

 

головний інженер товариства з обмеженою 

відповідальністю «ВЕСТ-ГАЗ-ПЛЮС» 

 

Лемешко 

Олександр Миколайович 

 

перший заступник голови Полтавської обласної 

ради 

Метельська 

Лариса Євгенівна 

начальник відділу юридичного забезпечення 

виконавчого апарату обласної ради 

 

Рева  

Едуард Васильович 

директор Департаменту будівництва, 

містобудування і архітектури, житлово-

комунального господарства та енергетики 

Полтавської обласної військової адміністрації 

 

Руроєва 

Лілія Олександрівна 

заступник голови Полтавської обласної ради 
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Синявська 

Тамара Григорівна 

заступник керівника апарату – керуючий 

справами виконавчого апарату обласної ради 

 

Таранова 

Тетяна Анатоліївна 

 

начальник відділу з питань земельних відносин 

та надрокористування виконавчого апарату 

Полтавської обласної ради 

 

Представники засобів масової інформації 

 

 

Порядок денний: 

1. Про хід виконання Програми економічного і соціального розвитку 

Полтавської області на 2022 рік в частині енергозбереження та 

енергоефективності. 

2. Про лист товариства з обмеженою відповідальністю «ВЕСТ-ГАЗ-

ПЛЮС». 

3. Різне. 

 

Савченко С.П., голова постійної комісії, поставив на голосування 

запропонований порядок денний. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: затвердити порядок денний засідання постійної комісії. 

 

 

Савченко С.П., голова постійної комісії, запропонував затвердити 

регламент роботи постійної комісії: 

− для виступів – до 5 хв.; 

− для пропозицій – до 3 хв.; 

− в обговоренні питань порядку денного в першу чергу слово надається 

членам постійної комісії. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: затвердити регламент роботи постійної комісії. 

 

Перед початком розгляду питань порядку денного Савченко С.П., голова 

постійної комісії, повідомив, що відповідно до рекомендацій з питань 

запобігання та врегулювання конфлікту інтересів у Полтавській обласній раді, 

у разі наявності у присутніх на засіданні постійної комісії депутатів обласної 

ради конфлікту інтересів при розгляді питань порядку денного, вони мають 

врегулювати його шляхом своєчасного самостійного публічного оголошення 

про це під час засідання. 
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Розгляд питань порядку денного. 

 

1. СЛУХАЛИ: Про хід виконання Програми економічного і соціального 

розвитку Полтавської області на 2022 рік в частині енергозбереження та 

енергоефективності. 

 

Рева Є.В., директор Департаменту будівництва, містобудування і 

архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської 

обласної військової адміністрації, проінформував присутніх про наступне 

(інформація додається до матеріалів засідання): 

1) забезпечення енергетичної ефективності в області реалізується через: 

˗ надання переваги енергоефективним заходам, які зменшують попит на 

енергію; 

˗ зміцнення співробітництва між споживачами, виробниками та 

постачальниками енергії, виконавцями енергосервісу, органами державної 

влади та органами місцевого самоврядування, громадськими організаціями, 

фінансово-кредитними установами; 

˗ популяризацію використання високоенергоефективних технологій, 

систем енергетичного менеджменту, систем моніторингу споживання енергії; 

˗ сприяння розвитку ринку енергосервісу; 

˗ сприяння розвитку ефективного централізованого водо- та 

теплопостачання, високоефективної когенерації; 

˗ стимулювання споживачів до підвищення енергоефективності, сприяння 

використанню альтернативних та відновлюваних джерел енергії; 

2) за підсумками 2022 року в домогосподарствах області налічується 1050  

приватних сонячних установок (2021 – 821 установок) загальною потужністю 

27,8 МВт Вт/год (2021 – 20 МВт); 

3) у 2022 році видано 3 ліцензії суб’єктам господарювання, які 

здійснюють господарську діяльність з виробництва теплової енергії, 

транспортування теплової енергії магістральними і місцевими (розподільчими) 

тепловими мережами та постачання теплової енергії з використанням 

альтернативних видів палива (2021 – видано 4 ліцензії); основними видами 

біопалива, з якого вироблено енергію, є гранули паливні з деревини, тріска, 

пелети, дрова, відходи с/г виробництва та ін.; 

4) станом на 01.01.2023 в області переведено на альтернативні види 

палива 307 котелень бюджетної сфери, загальною потужністю 209,81 Гкал/год, 

що становить 16,1 % до загальної кількості потужності котелень; 

5) станом на 31.12.2022 оснащеність багатоквартирних житлових 

будинків по будинковими приладами обліку теплової енергії становить 86,3 до 

загальної кількості багатоквартирних будинків, які підлягають оснащенню, 

проти 84,4 на 31.12.2021; 

6) на початку лютого 2022 року в області було сформовано перелік  

житлових будинків для включення до Програми Президента України «Велика 

термомодернізація»; загальна кількість будівель, включених до Переліку 
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об’єктів термомодернізації житлових будівель, становила 308, станом на 

01.02.2022 кількість верифікованих заявок по області становила – 196; на 

сьогодні дію Програми призупинено; 

7) з метою практичного впровадження в дію постанови Кабінету 

Міністрів України від 23.12.2021 №1460 «Про впровадження систем 

енергетичного менеджменту» відповідальні за впровадження та 

функціонування систем енергоменеджменту, енергетичні менеджери 

структурних підрозділів обласної військової адміністрації, районних 

військових адміністрацій, органів місцевого самоврядування Полтавської 

області брали участь у навчальних онлайн семінарах з енергоменеджменту за 

підтримки проєкту ПРООН «Усунення бар’єрів для сприяння інвестиціям в 

енергоефективність громадських будівель в малих та середніх містах»; 

8) для забезпечення показової ролі органів виконавчої влади у підвищенні 

рівня енергетичної ефективності будівель призначено  

енергоменеджерів/відповідальних осіб за енергоменеджмент в структурних 

підрозділах Полтавської обласної військової адміністрації та 

закладах/установах обласного підпорядкування; 

9) на сьогодні Міністерство розвитку громад та територій України 

оголосило про початок відбору проєктів органів місцевого самоврядування 

щодо фінансування за рахунок коштів Європейського інвестиційного банку 

термомодернізації закладів освіти, культури, охорони здоров’я. 

 

Савченко С.П., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної 

комісії з проєктом рекомендацій, запропонував визначитися та проголосувати. 

  

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту будівництва, містобудування і 

архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської 

обласної військової адміністрації Реви Е.В. взяти до відома. 

 

2. Рекомендувати Департаменту будівництва, містобудування і 

архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської 

обласної військової адміністрації забезпечити реалізацію заходів з 

енергозбереження та енергоефективності, передбачених Програмою 

економічного і соціального розвитку Полтавської області на 2023 рік. 

 

2. СЛУХАЛИ: Про лист товариства з обмеженою відповідальністю «ВЕСТ-

ГАЗ-ПЛЮС». 

 

Кулибаба О.Ю., головний інженер товариства з обмеженою 

відповідальністю «ВЕСТ-ГАЗ-ПЛЮС», проінформував присутніх про 

наступне: 
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˗ ТОВ «ВЕСТ-ГАЗ-ПЛЮС» після закінчення будівництва свердловини 

наприкінці 2021 року не отримало промислового припливу вуглеводнів; 

˗ на сьогодні на свердловині змонтовано систему, яка дозволяє 

очищувати свердловину до моменту отримання промислового припливу 

вуглеводнів, після цього планується відновлення діяльності підприємства; 

˗ ТОВ «ВЕСТ-ГАЗ-ПЛЮС» звернулося до обласної ради щодо 

зменшення зобов’язань за угодою про залучення та використання коштів на 

розвиток соціальної та інженерно-транспортної інфраструктури населених 

пунктів Полтавської області на 50 % з 2023 року до моменту відновлення 

повноцінної діяльності підприємства. 

Відповів на запитання Біленького О.Ю. щодо терміну відновлення 

господарської діяльності підприємства, Лемешка О.М. щодо геологічного 

вивчення ділянки надр. 

 

ВИСТУПИЛИ: Біленький О.Ю., голова обласної ради, запропонував 

підтримати клопотання підприємства на період воєнного стану в Україні. 

 

Савченко С.П., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної 

комісії з проєктом рекомендацій, запропонував визначитися та проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію головного інженера товариства з обмеженою 

відповідальністю «ВЕСТ-ГАЗ-ПЛЮС» Кулибаби О.Ю. взяти до відома. 

2. Згідно з клопотанням товариства з обмеженою відповідальністю «ВЕСТ-

ГАЗ-ПЛЮС» рекомендувати голові Полтавської обласної ради 

Біленькому О.Ю., начальнику Полтавської обласної військової адміністрації 

Луніну Д.С. укласти з товариством з обмеженою відповідальністю «ВЕСТ-ГАЗ-

ПЛЮС» додаткову угоду до угоди про залучення та використання коштів на 

розвиток соціальної та інженерно-транспортної інфраструктури населених 

пунктів Полтавської області від 26.09.2018 № 17, визначивши на час воєнного 

стану в Україні щорічну суму фінансових зобов’язань підприємства на рівні 

156 440 грн. 

 

 

3. Різне. 

 

Савченко С.П., голова постійної комісії, повідомив присутнім про 

звернення громадян щодо незаконного видобування корисних копалин на 

території Полтавської області, звернув увагу на необхідність отримання 

інформації про розгляд відповідних документів правоохоронними органами. 
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Біленький О.Ю., голова обласної ради, запропонував за результатами 

отримання відповідної інформації провести спільне засідання постійних комісії 

обласної ради з питань паливно-енергетичного комплексу та використання надр 

і з питань  правоохоронної діяльності, боротьби з корупцією, забезпечення прав 

і потреб військових та учасників бойових дій. 

 

 

 

Голова постійної комісії Сергій САВЧЕНКО 

 

 

 

Секретар постійної комісії Василь СТАСОВСЬКИЙ 

 


